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MANAGEMENT DISCUSSION AND ANALYSIS
管理層討論及分析
 

 
 
 

資本結構、流動資金及財務資源（續）

重大收購事項及出售事項
於回顧期內，本集團並無任何重大附屬公司、

聯營公司及合營企業收購事項及出售事項。

重大投資
Nordaq Energy, Inc.（「Nordaq」）
於回顧期內，Nordaq於阿拉斯加Tulimaniq 
Prospect鑽探兩個勘探井。該公司現正等候若干
關鍵數據，再行評估以確定鑽探目標的經濟可

行性。

陷入財政困難的Nordaq透過於二零一六年一月
及二月發行普通股，額外集資4.06百萬美元。
該公司已在營運上合理地處理其經常開支，並

尋求出售其全資擁有開採權益的某個百分比，

同時保留過半數控股及其經營者權利。重組將

使Nordaq於其未來的鑽探及開發活動中投入較
少資本但擔當支援角色。

除上文載列之事宜外，管理層討論及分析與之

前於二零一五年年報所披露資料之間並無重大

變動。

CAPITAL STRUCTURE, LIQUIDITY AND FINANCIAL 
RESOURCES (Continued)
Material Acquisition and Disposals
The Group did not have any material acquisitions and disposals of 
subsidiaries, associates and joint ventures during the period under review.

Significant Investments
Nordaq Energy, Inc. (“Nordaq”)
During the period under review, Nordaq drilled two exploratory wells in 
the Tulimaniq Prospect, Alaska. Presently, the company is awaiting certain 
key data, before an assessment to determine the economic viability of the 
prospect can be made.

Nordaq which was encountering financial difficulties, raised additional 
funding of US$4.06 million through a common shares issue in January 
and February 2016. The company has operationally rationalised its 
overheads and is seeking to farm-out a percentage of its wholly-owned 
working interest, whilst retaining a majority holding, as wells its operator 
rights. The restructuring will enable Nordaq to play a less capital intensive, 
but supportive role in its future drilling and development activities.

Apart from those matters as set out above, the management discussion 
and analysis has not materially changed from those information previously 
disclosed in the 2015 annual report.
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董事於證券之權益及淡倉 

於二零一六年六月三十日，本公司董事及主要

行政人員及彼等之聯繫人於本公司及其相聯

法團（定義見證券及期貨條例（「證券及期貨條

例」）第XV部）之股份、相關股份及債券的權益
及淡倉而須(i)根據證券及期貨條例第XV部第7
及8分部知會本公司及香港聯合交易所有限公
司（「聯交所」）（包括根據證券及期貨條例有

關條文本公司董事及主要行政人員被當作或視

為擁有的權益及淡倉）；(ii)載入本公司根據證
券及期貨條例第352條存置之登記冊中；或(iii)
根據聯交所證券上市規則（「上市規則」）附錄

十所載之《上市發行人董事進行證券交易的標

準守則》（「標準守則」）知會本公司及聯交所如

下：

(a) 董事於本公司普通股權益之好倉

* 所持權益概約百分比乃按本公司於二零一六

年六月三十日之2,500,321,992股普通股之基
準計算。

除上文披露者外，於二零一六年六月三十日，

就本公司所知，本公司董事或主要行政人員概

無於本公司或其任何相聯法團（定義見證券及

期貨條例第XV部）之股份、相關股份或債券中
擁有任何權益或淡倉而須(i)根據證券及期貨條
例第XV部第7及8分部知會本公司及聯交所（包
括根據證券及期貨條例有關條文本公司董事及

主要行政人員被當作或視為擁有的權益及淡

倉）；(ii)載入本公司根據證券及期貨條例第352
條存置之登記冊中；或(iii)根據標準守則知會本
公司及聯交所。

DIRECTORS’ INTERESTS AND SHORT POSITIONS IN 
SECURITIES
At 30 June 2016, the interests and short positions of the Director and 
chief executives of the Company and their associates in the shares, 
underlying shares and debentures of the Company and any of its 
associated corporations (within the meaning of Part XV of the Securities 
and Futures Ordinance (the “SFO”)) which were required to be (i) notified 
to the Company and The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the 
“Stock Exchange”) pursuant to Divisions 7 and 8 of Part XV of the 
SFO (including interests and short positions which the directors (“the 
Directors”) and the chief executives of the Company were taken or 
deemed to have under such provisions of the SFO); (ii) entered in the 
register kept by the Company pursuant to section 352 of the SFO; or (iii) 
notified to the Company and the Stock Exchange pursuant to the Model 
Code for Securities Transactions by Directors of Listed Issuers (the “Model 
Code”) as set out in Appendix 10 of the Rules Governing the Listing of 
Securities on the Stock Exchange (the “Listing Rules”) were as follows:

(a) Long position of Directors’ interests in ordinary shares 
of the Company

Name of Director
Capacity/
Nature of interests

Number of 
ordinary 

shares held

Approximate 
percentage of 
interests held*

董事姓名 身份╱權益性質 所持普通股數目
所持權益概
約百分比*

Mr. Cheng Ming Kit Beneficiary owner 1,000 0.00%
鄭明傑先生 實益擁有人

* The approximate percentage of interests held was calculated on the basis of 
2,500,321,992 ordinary shares of the Company as at 30 June 2016.

Save as disclosed above, as at 30 June 2016, to the knowledge of the 
Company, none of the Directors or chief executive of the Company 
had any interests or short positions in the shares, underlying shares or 
debentures of the Company or any of its associated corporations (within 
the meaning of Part XV of the SFO) which were required to be: (i) notified 
to the Company and the Stock Exchange pursuant to Divisions 7 and 8 
of Part XV of the SFO (including interests and short positions which the 
Directors and chief executive of the Company were taken or deemed to 
have under such provisions of the SFO); (ii) entered in the register kept by 
the Company pursuant to Section 352 of the SFO; or (iii) notified to the 
Company and the Stock Exchange pursuant to the Model Code.

OTHER INFORMATION 其他資料
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董事進行證券交易的標準守則 

本公司已採納上市規則附錄十所載上市發行人

董事進行證券交易之標準守則（「標準守則」）。

本公司已向全體董事作出具體查詢，而彼等已

確認於截至二零一六年六月三十日止六個月內

一直遵守標準守則。

董事資料更新
由二零一六年一月一日起，鄭錦超先生及鄭明

傑先生可獲每月153,000港元的薪酬及酌情花
紅。由二零一六年三月一日起，鄭明傑先生的

薪酬調整至每月51,000港元。

除上文披露者外，概無其他資料須根據上市規

則第13.51B(1)條予以披露。

中期業績審閱
本公司審核委員會已審閱本公司截至二零一六

年六月三十日止六個月之未經審核中期財務報

告。

購買、出售或贖回上市證券 

於截至二零一六年六月三十日止六個月內，本

公司或其任何附屬公司並無購買、出售或贖回

本公司任何於聯交所上市之證券。

承董事會命

主席

鄭錦超

香港，二零一六年八月二十六日

MODEL CODE FOR DIRECTOR’S SECURITIES 
TRANSACTIONS
The Company has adopted the Model Code for Securities Transactions by 
Directors of Listed Issuers (the “Model Code”) as set out in Appendix 10 
to the Listing Rules.

Specific enquiry has been made to all the Directors who have confirmed 
that they have complied with the Model Code throughout the six months 
ended 30 June 2016.

UPDATE ON DIRECTORS’ INFORMATION
Commencing 1 January 2016, Mr. Cheng Kam Chiu, Stewart and Mr. 
Cheng Ming Kit were entitled to receive remuneration of HK$153,000 per 
month with discretionary bonus. The remuneration of Mr. Cheng Ming Kit 
was adjusted to HK$51,000 per month with effect from 1 March 2016.

Save as disclosed above, there was no other information required to be 
disclosed pursuant to Rule 13.51B(1) of the Listing Rules.

REVIEW OF INTERIM RESULTS
The Audit Committee of the Company has reviewed the unaudited 
interim financial report of the Company for the six months ended 30 June 
2016.

PURCHASE, SALE OR REDEMPTION OF LISTED 
SECURITIES
During the six months ended 30 June 2016, neither the Company, 
nor any of its subsidiaries has purchased, sold or redeemed any of the 
Company’s securities listed on the Stock Exchange.

By order of the Board
Cheng Kam Chiu, Stewart
Chairman

Hong Kong, 26 August 2016


